

### 嶺步同行籌款日2018

逾千名師生、校友及大學友好參加於10月21日舉辦的第八屆「嶺步同行籌款日」。大學很榮幸獲香港特別行政區教育局局長楊潤雄先生擔任主禮嘉賓。眾嘉賓連同參加者從嶺大校園出發，環迴校園及屯門河畔公園，全程約五公里。

### Walking with Lingnians Fundraising Walkathon 2018

The annual "Walking with Lingnians" Fundraising Walkathon was held on 21 October with the participation of over a thousand students, teachers, alumni and friends of Lingnan University. The event was honoured by the presence of Mr Kevin YEUNG Yun-Hung, JP, Secretary for Education of the HKSAR Government as the officiating guest. Honourable guests and all other participants started the walk from the Lingnan University campus, and completed the 5km Circle Walk between the campus and Tuen Mun Riverside Park.



### 本科入學資訊日2018

大學於10月27日舉辦「本科入學資訊日2018」，讓中學同學、老師、家長和公眾人士認識嶺大的最新資訊以及課程和收生資料，同時體驗嶺大教學環境和校園生活。

### Information Day 2018

The University organised the Information Day for Undergraduate Admissions 2018 on 27 October to provide an opportunity for secondary school students, teachers, parents and the general public to obtain latest information about the University and its programmes and admission arrangements, and experience the teaching and learning environment as well as campus life of the university.



### 國際日2018

10月24日舉行的國際日以「環球社區」為主題，來自不同國家和地區的學生透過不同表演如韓國流行舞蹈和現代舞，以及攤位展現他們的傳統和文化。來自超過10個不同國家和地區的同學精心設計了多個攤位，與師生分享他們國家的美食、手工藝和遊戲。

### International Day 2018

Carrying the theme of "A Global Community" this year, the International Day held on 24 October allowed students from different countries and regions to liven up the campus by presenting different performances such as Korean pop dance and modern dance as well as booths that feature their traditions and cultures. Students from over 10 different countries and regions shared with teachers and other students their national delicacies, handicrafts and games at their beautifully decorated booths.

